



# Indiana Department of Education

ကျောင်းမှ ပေးသည့် အထူးပညာရေးဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ အိဒီယားနားမိသားစုများအနေဖြင့် မည်သို့ထင်မြင်ခံစားမိကြောင်း ပိုမိုသိရှိနိုင်ရန် အရေးကြီးသော စစ်တမ်းတစ်ခုအတွက် သင့်ကို Indiana Department of Education (အင်ဒီယားနား ပညာရေးဌာန၊ IDOE) က အကူအညီတောင်းခံထားပါသည်။ စစ်တမ်းတို့ပြန်မှုအားလုံးသည် လျှို့ဝှက်ထားရှိရမည်ဖြစ်ပြီး မည်သည့်တစ်ဦးတစ်ယောက်၏ အချက်အလက်များကိုမှ မပေါက်ကြားစေရပါ။ သင့်အနေဖြင့် မေးခွန်းတစ်ခုကို ဆန္ဒမရှိလျှင် မဖြေဆိုဘဲ နေနိုင်ပါသည်။ ထို့ပြင် သင့်ကို စစ်တမ်း တုံ့ပြန်ဖြေဆိုသူအဖြစ် သင်၏ကျောင်းက မှတ်မိသိရှိနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ ရလဒ်များကို စုပေါင်း၍ Indiana Department of Education နှင့် ကျောင်းခရိုင်များက အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

	လုံးဝ သဘောမတူပါ	သဘောမတူပါ	သဘောတူသည်	လုံးဝ သဘောတူသည်	မသက်ဆိုင်ပါ
<p>ကျွန်ုပ်သည် ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းသား၏ Individualized Education Program (တစ်သီးချင်းပညာရေးပရိုဂရမ်၊ IEP) ကိုဖွံ့ဖြိုးစေရန် လုပ်ဆောင်ရာတွင် ဆရာများနှင့် အခြားပညာရှင်များဖြင့်ဖွဲ့စည်းသည့် အမှုကိစ္စကွန်ဖရင့်ကော်မတီ (CCC) နှင့် သာတူညီမျှ ပါတနာတစ်ဦးဖြစ်သည်ဟု ယူဆသည်။</p> <p>ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်ရန် ကျွန်ုပ်ကို အားပေးတိုက်တွန်းသည်။</p> <p>ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းသား၏ပညာရေးပရိုဂရမ်နှင့် ဆက်စပ်သော ကျွန်ုပ်၏စိုးရိမ်မှုများကို ဆွေးနွေးခဲ့သည်။</p> <p>နံပါတ်ကျောင်းသား၏ပညာရေးပရိုဂရမ်နှင့် ဆက်စပ်သော ကျွန်ုပ်၏အကြံပြုချက်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားခဲ့သည်။</p> <p>IEP အတွင်းရေးသားထားသည့် အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။</p>					
မှတ်ချက်များ -					
<p>ဆရာများ နှင့်/သို့မဟုတ် ဦးစီးအရာရှိများက ကျွန်ုပ်နှင့်စကားပြောရန် ရှိနေပါသည်။</p> <p>မိသားစုများအနေဖြင့် ကျောင်း၏ဆုံးဖြတ်ချက်ကို သဘောမတူပါက ရရှိနိုင်မည့် ရွေးချယ်စရာများအကြောင်း ကျောင်းက ရှင်းပြခဲ့သည်။</p> <p>မသန်စွမ်းကျောင်းသားများ၏မိသားစုများကို ထောက်ပံ့ပေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်ထံရရှိခဲ့ပါသည်။</p> <p>လိုအပ်ပါက တွေ့ဆုံရန်အတွက် စကားပြန်ခြင်းဝန်ဆောင်မှုများကို သင့်ထံ ပံ့ပိုးခဲ့ပါသလား။</p>					
မှတ်ချက်များ -					
ကျောင်းကော်ပိုရေးရှင်းအမည် -					
ကျောင်းအမည် -					
ကလေး၏အတန်း -	PK, K, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, အရွယ်ရောက်ပြီး				
ကလေး၏လူမျိုး/မျိုးနွယ်စု -	အမေရိကန် အင်ဒီးယန်း/အလက်စကန်လူမျိုး၊ လူမည်း/အာဖရိကန် အမေရိကန်၊ အာရှ၊ ဟစ်စပန်စ်၊ လူဖြူ၊ ကပြား (လူမျိုးနှစ်ခု သို့မဟုတ် အထက်)၊ ဟာဝိုင်အီ/အခြားပစိဖိတ်ကျွန်းသား				
ကလေး၏ အဓိက မသန်စွမ်းမှု -	မသန်စွမ်းမှုများစွာရှိခြင်း၊ အရိုးထိခိုက်ချို့ယွင်းထားခြင်း၊ မျက်စိမမြင်ခြင်း သို့မဟုတ် အမြင်အာရုံအားနည်းခြင်း၊ နားမကြားခြင်း သို့မဟုတ် နားလေးခြင်း၊ စိတ်ခံစားချက်ပိုင်း မသန်စွမ်းခြင်း၊ လေ့လာသင်ယူနိုင်စွမ်းတစ်ခုခု မသန်စွမ်းခြင်း၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နှောင့်နှေးခြင်း (အသက် 3-8 နှစ်သာ)၊ ဘာသာစကား သို့မဟုတ် စကားပြောနိုင်စွမ်း ချို့တဲ့ခြင်း၊ ဉာဏ်ရည်အနည်းငယ် ချို့တဲ့ခြင်း၊ အလယ်အလတ် ဉာဏ်ရည်ချို့တဲ့ခြင်း၊ ပြင်းထန်သော ဉာဏ်ရည်ချို့တဲ့ခြင်း၊ မျက်စိမမြင်-နားမကြားခြင်း၊ အင်္ဂလိပ်၊ စပိန်၊ မြန်မာ၊ အခြား				
မိခင်ဘာသာစကား -					